




LAKIMIES 1/2019

SISÄLLYS

Artikkeleita

- Laine, Juhani*: Yhteisön kannalta painava taloudellinen syy – vertailua osakeyhtiön ja osuuskunnan välillä 3 
- Lehtonen, Olli – Sutela, Mika*: Tutkimustieto yhteiskunnallisen päätöksen tukena – paikatietoanalyysiin pohjautuva arvio vuoden 2019 käräjäoikeusuudistuksesta 27 
- Maijala, Terhi*: Säätiön erityispiirteet hallituksen jäsenen huolellisuusvelvollisuutta arvioitaessa 51 

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

- Husa, Jaako*: Oikeus ja globalisaatio 72
- Norros, Olli*: Vastaako kaukolämpötoimittaja putkivuodosta johtuvista vahingoista tuottamuksestaan riippumatta? 80

Väitöksiä

- Luoto, Lauri*: Avunannon rangaistavuuden edellytykset 91
- Luoto Lauri: Avunannon rangaistavuuden edellytykset (*Dan Frände*) 96

Oikeuskäytäntöä

- KHO 2018:124 – Julkisia hankintoja koskeva muutoksenhakukielto
(*Kirsi Kuusikko*) 106
- KKO 2017:75 – Vahingonkorvauksen määrän arviointi veropetosjutussa
(*Asko Lehtonen*) 116

Kirjallisuutta

- Grundmann, Stefan – Riesenhuber, Karl (Eds.): Private Law Development in Context. German Private Law and Scholarship in the 20th Century
(*Markku Helin*) 126
- Vastine Markku Helinin kirja-arvosteluun teoksesta Vanhuusoikeuden perusteet (*Anna Mäki-Petäjä-Leinonen*) 133
- Toimitukselle saapunutta kirjallisuutta 135
- Tämän numeron kirjoittajat 136

Contents

Laine, Juhani: Weighty financial reason – comparison of limited companies and co-operative societies; *Lehtonen, Olli – Sutela, Mika*: Data as support for public policy: GIS-based analysis of the District Court reform of 2019; *Maijala, Terhi*: Special characteristics of foundations in the assessment of the duty of care of foundation board members; *Husa, Jaakko*: Law and Globalization; *Norros, Olli*: Is a district heating utility liable in damages for leaks regardless of negligence?; *Dissertations; Legal Cases; Literature*

Inhalt

Laine, Juhani: Ein schwerer finanzieller Grund für eine Gemeinschaft – ein Vergleich zwischen Aktiengesellschaft und Genossenschaft; *Lehtonen, Olli – Sutela, Mika*: Forschungswissen als Stütze für gesellschaftliche Entscheidungen – eine geoinformationsanalytische Übersicht über die Amtsgerichtsreform von 2019; *Maijala, Terhi*: Die Merkmale der Stiftung bei der Beurteilung der Sorgfaltspflicht von Vorstandsmitgliedern; *Husa, Jaakko*: Recht und Globalisation; *Norros, Olli*: Ist ein Fernwärmelieferant verantwortlich für die Schäden eines Rohrbruchs unabhängig von seiner Fahrlässigkeit?; *Dissertationen; Rechtsprechung; Literatur*